

**Referat af Tjur - Tejstgårdens afdelingsbestyrelsesmøde nr. 262,  
onsdag den 9. maj 2018 kl. 18.00 i bestyrelseslokalet.**

Sendt til:

Formand: Svend Aage Larsen (SL)  
Næstformand: Katja Hansen (KH)  
Kasserer: Lis Munkehøj (LM)  
Sekretær: Birgit Elouni (BE)  
Medlem: Lizette Qvapp (LQ)  
Ingrid Hansen (IH)  
Susanne Hansen (SH)  
1. suppleant: Bo Krogsgaard (BK)  
2. suppleant: Steffan Lind-Lundquist (SLL)  
Inspektør: Claus Nordahl (CN)  
Greve Boligselskab (GB)

Tilstede: SL, LM, LQ, BE, IH, SH, BK, SLL, CN.  
Fraværende: KH

Spørgetid.

\_\_\_ Ingen fremmødt

- 1 Godkendelse af referat nr. 260 fra den 8. marts 2018.  
+ nr. 261 fra den 19. april 2018.

Godkendt uden bemærkninger

- 2 Nyt fra Inspektøren, samt grønne områder.

Fra 1. juni ændres kontortider på ejendomskontoret således for at udbyde en bedre service over for vores beboerne.

Personlig henvendelse fra mandag til fredag fra kl. 7.30 til 8.00, samt fra kl. 11.00 til 11.30.

Personlig henvendelse tirsdag fra kl. 16.30 til 17.30.

Telefontid mandag til fredag fra kl. 8.00 til kl. 9.00, samt fra kl. 11.30 til 12.00.

Containerpladsen bliver brugt flittigt, gårdmændene bruger dog mange timer på oprydning efter beboerne, da affaldet tit stilles rundt omkring på containerpladsen.

Den gamle Klub og skurene ved ungdomsboligerne får skiftet det dårlige træværk til nyt, og der bliver malet med de nye farver.

I forhold til hækkeklipping, har bestyrelsen besluttet at tage punktet op når renoveringen er overstået.

3 Nyt fra formanden.

Formanden har orienteret om diverse statistikker, blad andet for en opdateret venteliste hvor der pt står 7223.

Bestyrelsen skal til repræsentantskabsmøde onsdag den 23. maj 2018.

Formanden har informeret om, at referat fra beboermødet kommer på Greve Boligselskabs hjemmeside med formandens underskrift.

Der er indkaldt til møde i Greve Fjernvarme onsdag den 30. maj. 2018.

4 Opfølgning fra sidste møde, samt diverse nye punkter.

1. Klubberne

Der er afholdt møde med klubberne, der vil komme noget på hjemmesiden inden sommerferien.

2. En beboer har spurgt om dørpaneler kan komme under råderetten.

Det har bestyrelsen undersøgt og det må man ikke.

3. Sankt Hans aften.

Bestyrelsen arbejder på at stable en hyggelig Sankt Hans aften på benene.

4. En beboer har spurgt til regler om omkring opstilling af trampolin.

Bestyrelsen arbejder videre med dette.

5 Bestyrelsesudvalg:

1. Kælkebakken:

Deltagere: SH og BE

Arbejder foresat videre med sagen.

2. Legepladsudvalg:

Deltagere: LQ, BE, SL og KH

Møde endnu ikke afholdt.

# Greve Boligselskab Afdelingsbestyrelsen i Tjur - Tejstgården Afd. 11.

## 6 Afdelingsregnskab.

Bank: 9.965,61 kr.

Kasse: 6.665,55 kr.

## 7 IT-udvalg.

Deltagere: SH og BE

Opdateringer på vej til hjemmesiden.

## 8 Eventuelt.

1. Pensionist tur den 14. juni 2018.

Indbydelse udsendes snarest.

## 9 Næste møde.

Bestyrelsesmøde: Onsdag den 13. juni kl. 18.00

---

Svend Aage Larsen

Formand

Katja Hansen

Næstformand

Lis Munkehøj

Kasserer

---

Birgit Elouni

Sekretær

Susanne Hansen

Medlem

Ingrid Hansen

Medlem

---

Lizette Qvapp

Medlem

Claus Nordahl

Inspektør